
Retsudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 29. juli 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1375
Vil ministeren kommentere artiklen "Naboerne kæmper imod: Familier står til udsmidning
efter Paludan-demo” fra tv2lorry.dk den 28. juli 2021, og herunder sætningen "I loven
står der, at udlejeren kan hæve aftalen. Der står altså ikke, at udlejeren skal hæve
aftalen.” og redegøre for, hvor mange lejemål der er blevet opsagt efter dom, og hvor
mange domfældte der har fået medhold i at blive boende, samt om regeringen vil ændre
almenlejelovens §90 således, at der fremover står, at udlejeren skal hæve aftalen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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